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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2016/17:250 Priset på diesel för den tunga yrkestrafiken

Nyligen sa statsrådet Anna Johansson följande i en intervju i Dagens industri: 
”Just nu är bensinen alldeles för billig. Det skapar inte trycket att välja 
alternativa drivmedel.” Den bilden delas antagligen inte av den tunga 
yrkestrafiken. I dag möter många svenska åkerier konkurrens från olagliga 
verksamheter, men de har även svårt att konkurrera på grund av att utländska 
åkerier har betydligt lägre kostnader för bränsle. Så länge skattenivåerna på 
bränsle inte är harmoniserade med resten av EU kommer svenska åkerier att ha 
en betydande konkurrensnackdel gentemot åkare från andra länder, vilket på 
sikt hotar hela näringen.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Anser statsrådet att bensinen är för billig och avser hon i så fall att verka för en 
höjning av bensinskatten trots att det skulle innebära ytterligare 
konkurrensnackdelar för den svenska tunga yrkestrafiken? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors
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